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Bakgrund 
Efter den sista planerade workshopen som genomfördes den 19 september önskade de folkvalda en 

ny workshop för att diskutera vissa ämnen närmare. Ämnena var ianspråktagandet av jordbruksmark 

samt Kisas och Rimforsas utveckling. Därmed anordnades en kompletterande workshop den 7 

november 2023 som hölls Folkets hus, Leoparden. 

Följande dokument är en sammanställning av den politiska workshopen. Deltagare var 

kommunstyrelsens och nämndernas presidier. För att samtliga partier skulle vara representerade på 

workshopen bjöds även maximalt två representanter vardera för de partier som inte är 

representerade i presidierna.  

Inför workshopen fanns arbetsmaterial såsom kartor tillgängliga för de inbjudna förtroendevalda via 

Netpublicator.  

Samtalsledarna utgjordes av representanter från vård- och omsorgsförvaltningen, 

bildningsförvaltningen och samhällsbyggnadsförvaltningen. Kommunens nya kommundirektör 

närvarade även på workshopen. 

Dagordningen för dagen var följande: 

• Ianspråktagande av jordbruksmark. Förankring om revideringarna av förslaget sedan den 19 
september som innebär mindre ianspråktagande av jordbruksmark. 

• Utvecklingszoner – Revideringar sedan 19 september, främst sätt till 
beskrivningarna/inriktningarna för de olika zonerna. 

• Korrigeringar av markanvändningskartorna sedan 19 september. 

 

Aktivitet 1. Förankring av ianspråktagande av jordbruksmark 

• En majoritet av deltagarna anser att de korrigeringar som gjorts för att minska 
ianspråktagandet av jordbruksmark är tillräckligt.  

• Andra anser att ingen jordbruksmark ska exploateras överhuvudtaget sett till 
livsmedelsförsörjningen idag och i framtiden.  
 

Aktivitet 2: Utvecklingszonernas innebörd 

• Det är bra att underlätta för gång och cykel- så länge inte förutsättningarna för biltrafiken 
försämras. 

• Kombinera bostad med verksamheter generellt sett. 

• Rimforsas centrumzon är för stor. 

• Förtydliga så att utvecklingszoner inte förväxlas med utvecklingsområden. 

• Förtydliga beskrivningen av omlandszonen 

• Samtliga kan i stora drag stå bakom formuleringarna vad gäller 
beskrivningarna/inriktningarna för de olika utvecklingszonerna.  

Aktivitet 3: Återkoppling justeringar som gjordes efter workshopen den 19 

september.   

• Mer verksamhetsmark i Kisa.  

• I Kisa kan KBU7 bli verksamhetsmark (ickestörande) 

• En grön korridor i öst-västlig riktning efterfrågas. 
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• Förslag på ny bebyggelse norr om Hackels förskola.  

• Förslag på mer bebyggelse norr om RVU19. 

• Ny genomfartsgata som förbinder västra vägen med RVU6 
 


